



Kallade:
Datasektionens styrelse

För kännedom:
Revisorer
Utskott

Kallelse och föredragningslista för Datasektionens styrelsemöte 9 – 2018/2019

Tid: 2018-11-14, kl 18.00 – 19.30

Plats: C349

Ärenden: § 9.1-§ 9.7

§ 1. Formalia

1. Mötets öppnande
2. Mötets behörighet
3. Mötessekreterare
4. Protokolljusterare
5. Adjungeringar
6. Föredragningslistan
7. Föregående protokoll

Bilaga:

Föredragare:

§ 2. Anmälningsärenden

1. Styrelsen
2. Utskott

Alla

§ 3. Beslut

1. Inköp av ny iZettle

9.3.1.1

Jonathan Brorsson

§ 4. Diskussion

1. Alternativa betalningslösningar
2. DForum
3. Datasektionens kommcentral
4. Fejden
5. Kårworkshop
6. Sektionsmöte 2
7. Slack-kanal muyimportante

Jonathan Brorsson
Peter Panduro
Christina Källkrans
Peter Panduro
Christina Källkrans
Peter Panduro
Eric S. Peters

Justerarnas signaturer:



§ 5. Övriga frågor

Större valfrihet av FB-annonser
ABI

Christina Källkrans
Christina Källkrans

§ 6. Beslutsuppföljning

1. Pågåendelistan

Bilaga:

Föredragare:

§ 7. Avslutande formalia

1. Nästa möte
2. Mötets avslutande

Var vänlig meddela mig snarast om du inte har möjlighet att närvara vid sammanträdet

Peter Panduro
Sektionsordförande 2018/2019

Justerarnas signaturer:

CL

PP

JB




Ledamöter		N/F	Kommentar
Peter Panduro	Ordförande	N	
Eric Sundäng Peters	Vice ordförande	N	ankom kl 18:18, §2
Jonathan Brorsson	tf. Kassör	N	
Casper Lundberg	tf. Info	N	
Kim Steenari	UBS	N	
Simon Johnsson	SMBS	F	
Christina Källkrans	ARMK	N	
Linus Landström	Sexmästare		

N = närvarande, F = Frånvaro

Övriga närvarande

Simon Rysjö
Daniel Olsson

VID PROTOKOLLET  /Casper Lundberg

JUSTERAS  /Jonathan Brorsson

ORDFÖRANDE  /Peter Panduro

Justerarnas signaturer:









§1. Formalia

- | | |
|--------------------------------|--|
| 1. Mötets öppnande | Peter Panduro förklarar mötet öppnat klockan 18:15. |
| | Sektionsstyrelsen beslutar att |
| 2. Mötets behörighet | finna mötet behörigt. |
| 3. Mötessekreterare | Casper Lundberg utses till mötessekreterare |
| 4. Protokolljusterare | Jonathan Brorsson utses att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll. |
| 5. Adjungeringar | adjungera in samtliga personer i övrigt närvarande-listan med närvaro-, yttrande-, och förslagsrätt, dock ej rösträtt. |
| 6. Fastställande av dagordning | godkänna föredragningslistan med följande ändringar: <ul style="list-style-type: none">• Lägga till punkt 9.4.7. |
| 7. Föregående protokoll | lägga protokoll för styrelsemöte X 18/19 till handlingarna. |

Justerarnas signaturer:

CL

PP

JB



§ 2. Anmälningsärenden

1. Styrelsen

1. Ordförande

- Hantering av Fejden-kritik.
- Deltagit på SRT:s ledningsgruppsmöte. Inte mycket att rapportera angående det annat än att hela universitetet, inklusive institutionerna, har fått i uppgift att göra en säkerhetsanalys av verksamheten. De undrade också på om vi har något särskilt inspel vi vill göra både gällande detta, eller i princip vad som helst.
- Närvarat vid KF.

2. Vice ordförande

- Anordnat workshop med programföreningarna.
- Möte med Utskottsordföranden.
- Möte med programföreningsordföranden.
- Medverkat i överlämningen av kassörsmateriel.
- Närvarat vid KF
- Hjälpt till lunchföreläsning på sciencepark.

3. Kassör

- Överlämning av materiel med föregående kassör.
- hämtat ut nycklar till Gula och Doris.
- Tittat på alternativa betallösningar.

4. UBS

- UBS-möte
- Närvarat vid programföreningsworkshop.
- Närvarat vid KF.

5. SMBS

6. ARMK

- Hjälpt till lunchföreläsning på sciencepark.
- Planerat eventet med Akademisk work.
- Närvarat vid ARB-råd.

7. Info

- Närvarat vid KF.
- Närvarat vid programföreningsworkshop.
- Marknadsfört eventet med Akademisk work.

8. Sexmästare

- Bytt namn och logga för "Fejden".
- Sålgt biljetter till Fejden.
- Gjort kontrakt till Fejden.

Justerarnas signaturer:

CL

PP

JB



2. Utskott

1. DDOS
2. Mätfel
3. SLURP
4. STV
5. XP-EI

- Startat en kurs i Arduino.
- Möblerat om lokalen.
- Laserskäraren är nu godkänt för användning.

§ 3. Beslut

1. Inköp av ny iZettle

Föredragare: Jonathan Brorsson
Bilaga: 9.3.1.1

Vi har tidigare diskuterat sektionens behov av att införskaffa en ny iZettle och kommit fram till att det skulle vara bra med ytterligare en.

Förslag till beslut

Jonathan Brorsson föreslår sektionstyrelsen

att köpa in en ny iZettle för ~1000 kronor inkl. moms.

Jonathan Brorsson föreslår sektionstyrelsen

att köpa in två nya iZettle för ~1000 kronor inkl. moms/styck.

Sektionsstyrelsen beslutar

att köpa in två nya iZettle för ~1000 kronor inkl. moms/styck.

§ 4. Diskussion

1. Alternativa betalningslösningar

Föredragare: Jonathan Brorsson
Bilaga: -

Underlag presenteras på mötet.

Justerarnas signaturer:



Transaktionskostnader för alternativa betalösningar finns under Datasektionen > Styrelsen > Postspecifikt > Kassör > pågående > Prisskillnader. Swish passar bäst för stora transaktioner, iZettle för små. Stripe har fördelen att kunna användas enkelt online men kostar mer per transaktion.

2. DForum

Föredragare: Peter Panduro

Bilaga: -

Helgen för första DForum är spikad. 22/2-24/2 på Chalmers i Göteborg. Diskussion om vilka som vill och kan följa med, finansieringsmöjligheter för resan, samt insamling av förslag om diskussionsämnen till forumet.

Intresserade:

- Kim Steenari
- Christina Källkrans
- Peter Panduro
- Jonathan Brorsson
- Casper Lundberg
- Eric Sundäng Peters

Även ett liknande event för Teknisk Fysik finns under namnet SAFT, det ska prioriteras att närvara på detta också.

3. Datasektionens kommcentral

Föredragare: Christina Källkrans

Bilaga: -

Underlag presenteras på mötet.

Denna slack-kanal är oanvänd sedan länge och får "dö" ut.

4. Fejden

Föredragare: Peter Panduro

Bilaga: -

Ingen har missat kritiken på Facebook angående "Lappfejden" som ledde till namnbytet "Fejden". Öppen diskussion om hela situationen. Samt räcker det att vi bytt namn/logga, eller ska vi gå ut med en öppen ursäkt?

D6 anser att det var rätt att byta logotyp och namn efter all kritik. Även tråkigt att fler än D6 drabbats, ex. Datasektionen och Teknologkåren.

Justerarnas signaturer:



Styret tillsammans med D6 anser att en öppen ursäkt inte ska skickas ut förutom om Teknologkåren elr liknande anser att en ursäkt ska skickas.

5. Kårworkshop

Föredragare: Christina Källkrans

Bilaga: -

28/11 är det en workshop med sektioner och kåren där ARMK plus en till ska närvara. Förslagsvis vice. Inför detta ska vi diskutera eventidéer.

Eric Sundäng Peters närvarar med ARMK.

6. Sektionsmöte 2

Föredragare: Peter Panduro

Bilaga: -

Det börjar bli dags att planera sektionsmöte 2. Vi ska besluta datum och diskutera igenom vad vi vill ta upp på detta så att vi hinner fatta alla beslut innan dess.

7. Slack-kanal muyimportante

Föredragare: Eric S. Peters

Bilaga: -

Underlag presenteras på mötet

Utöka strukturen i slack med veckomail-chatt och andra specifika områden.

§ 5. Övriga frågor

1. ABI

Föredragare: Christina Källkrans

Bilaga: -

Huruvida sektionen ska samarbeta med ABI, liknande samarbetet som sektionen har med luleå science park. Fixa gula tröjor till programföreningar och utskott då de arbetar.

§ 6. Beslutsuppföljning

1. Pågåendelistan

Föredragare: Peter Panduro

Justerarnas signaturer:



Bilaga: 9.6.1.1

§7. Avslutande formalia

1. Nästa möte

Styrelsemöte 10 är tisdagen 20
november 2018 klockan 18:00 i C349.

2. Mötets avslutande

Peter Panduro förklarar mötet avslutat
klockan 19:53

Justerarnas signaturer: